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The role of bank marketing in increasing the competitiveness of the bank 
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The marketing aspect of competitiveness reflects the degree of influence of the bank on 

the market situation, which is characterized by the bank's share in the banking services 

market. The size of the market share determines the potential impact of the commercial 

bank on the banking market. It is significant to consider the marketing aspect as it is 

essential in increasing the competitive degree of the bank. 
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Роль банковского маркетинга в повышении конкурентоспособности банка 
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Маркетинговый аспект конкурентоспособности в первую очередь отражает сте-

пень влияния банка на рыночную ситуацию и характеризуется долей банка на 

рынке банковских услуг. Размер рыночной доли определяет потенциальное влия-

ние коммерческого банка на конкурентов на банковском рынке. По этой причине 

исследование маркетингового аспекта важно для повышения конкурентоспо-

собности банка. 

  


